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Verslag Algemene Ledenvergadering 
Gehouden op 24 november 2016	

	

Bestuur:	 Andreas	de	Graaf	(voorzitter),	Leon	Scholte	(secretaris),	Dayelle	Sikkens	(penning-
meester),	Carolyne	Zevenhuizen,	Peter	Hazebroek,	Martine	Lemson	en	Edwin	van	
Velsen.	
afwezig	met	kennisgeving:	Peter,	Martine	en	Edwin	

Aanwezig:			 17	leden	(er	zijn	geen	stemvolmachten	afgegeven),		2	berichten	van	verhindering,	1	
donateur	

Agenda	

1) Welkom	en	vaststellen	agenda	
2) Mededelingen	
3) Vaststellen	notulen	ALV	21	arpil	2016	
4) Wijziging	samenstelling	bestuur.	
5) Financieel		

a) Tussentijdse	cijfers	2016	
b) Begroting	2017	

6) Rondvraag	en	sluiting	

	

1.	 Welkom	en	vaststellen	agenda	

Andreas	opent	de	vergadering	en	heet	iedereen	van	harte	welkom.	Vervolgens	vraagt	hij	of	er	aan-
vullingen	op	de	toegezonden	agenda	zijn.	Die	blijken	er	niet	te	zijn.	De	agenda	wordt	dus	vastgesteld	
zoals	hierboven	vermeld.	

	

2.	 Mededelingen	

Mededeling	vanuit	de	aanwezigen:		
De	evenementen	commissie	is	voor	99%	opgeheven.	Bestuur	is	hiervan	eerder	via	mail	op	de	hoogte	
gesteld.	Het	bestuur	gaat	hierover	in	overleg	met	de	EC.	

Mededelingen	vanuit	het	bestuur:	
Er	is	een	groot	aantal	successen	te	noemen:	de	trainingsgroepen	voor	cross	fit,	de	Geuzenloop	en	de	
NAPL;	het	nieuwe	betalingssysteem	is	een	groot	gemak	voor	de	mensen	die	achter	de	bar	staan;	we	
hebben	een	eigen	podium	gekregen,	met	de	kennismakingscursus	zijn	we	nog	altijd	de	meest	succes-
volle	vereniging	in	de	regio,	we	hebben	meer	sponsors	en	we	sluiten	meer	langlopende	sponsorcon-
tracten	met	ze	af,	sponsoren	worden	specifiek	verbonden	aan	diverse	evenementen;	er	is	een	suc-
cesvol	vrijwilligersfeest	georganiseerd,	ook	de	seizoen	opening	was	een	goed	evenement	en	de	trai-
ners	zijn	meer	zichtbaar	als	trainersgroep	van	de	RRZ.	

	

3.	 Vaststellen	notulen	ALV	21	april	2016	

Het	verslag	van	de	vorige	ALV	is	te	vinden	op	de	site	als	je	inlogt	via	Mijn	RRZ.	
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Opmerkingen	over	het	verslag:	

• Hoe	staat	het	met	de	wandelgroep?	De	groep	is	enthousiast,	maar	het	niveau	van	de	wande-
laars	verschilt	nogal.	Daardoor	is	het	lastig	om	voldoende,	goede	begeleiding	te	vinden.	We	
zijn	aan	het	praten	met	Sportief	Wandelen	Zoetermeer	om	een	samenwerking	met	hen	aan	
te	gaan.	We	houden	een	ieder	op	de	hoogte	van	de	vorderingen.		

• Hoe	staat	het	met	de	trailgroep?	Dat	is	de	cross	fit	groep	o.l.v.	Ap	Leeflang	die	op	zaterdag-
ochtend	in	wisselende	samenstelling	traint.		

• Communicatie	verbeteren	staat	bij	het	bestuur	nog	steeds	hoog	in	het	vaandel.	We	horen	
dan	ook	graag	wat	er	beter	kan.	

• We	zijn	voortdurend	bezig	met	de	inhoud	van	hetgeen	tijdens	de	workshops	is	besproken.		

Verder	komen	er	geen	opmerkingen	en	wordt	het	verslag	van	de	vorige	vergadering	vastgesteld.	

4		 Wijziging	samenstelling	bestuur.	

Leon	Scholten	heeft	na	wijs	beraad	besloten	om	het	secretariaat	neer	te	leggen	in	verband	met	een	
op	handen	zijnde	verhuizing.	Hij	draagt	de	taken	over	aan	Dayelle	Sikkens.	De	vergadering	gaat	hier-
mee	akkoord.		

Uiteraard	wordt	Leon	even	in	het	zonnetje	gezet	en	bedankt	voor	het	werk	van	de	afgelopen	jaren.		

Nu	Dayelle	het	secretariaat	overneemt,	is	er	een	vacature	ontstaan	voor	de	functie	van	penning-
meester.	Het	bestuur	draagt	Loes	Joosten	voor	als	nieuwe	penningmeester.	De	vergadering	gaat	ook	
hiermee	akkoord.	

De	wijziging	van	het	bestuur	is	aangenomen;	Dayelle	Sikkens	is	secretaris,	Loes	Joosten	penning-
meester.	

5	 Financieel.	

a)	 tussentijdse	cijfers.		

In	de	begroting	van	2016	was	uitgegaan	van	een	negatief	resultaat.	Uit	de	tussentijdse	cijfers	
blijkt	dat	we	waarschijnlijk	wel	negatief	zullen	uitkomen,	maar	minder	dan	begroot.		

In	deze	tussentijdse	cijfers	is	de	Geuzenloop	nog	niet	definitief.		

Extra	verbruikersvergoeding.	Volgens	een	eerder	genomen	besluit	van	de	ALV,	wordt	de	ver-
hoging	van	de	gebruikersvergoeding	apart	opgenomen	in	de	begroting.		

Scholing	van	de	TC	is	binnen	het	budget	gebleven	

Kosten	van	het	bestuur	zijn	hoger	dan	begroot.	Het	is	de	beslissing	van	het	bestuur	geweest	
om	de	kosten	van	het	vrijwilligersfeest	op	het	bestuur	te	boeken.	Bovendien	komt	baromzet	
die	wordt	afgeboekt	vaak	op	‘bestuur’	te	staan.		

Contributie	lopende	leden.	Het	ledenaantal	loopt	terug.	De	training	voor	de	Geuzenloop	
heeft	nieuwe	leden	opgeleverd.	De	opbrengsten	(minus	de	kosten	van	de	trainer)	van	deze	
training	komen	dit	jaar	onder	overige	opbrengsten.	

b)		 begroting	2017.	

We	willen	naar	een	sluitende	begroting	voor	2017.	Dat	betekent	dat	alle	kosten	omlaag	zul-
len	moeten	gaan.		
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Kosten.	

De	gebruikersvergoeding	voor	het	clubhuis	wordt	nu	niet	geïndexeerd,	wat	eigenlijk	wel	zou	
moeten;	de	vergoeding	moet	dus	eigenlijk	omhoog.	Het	break	even	point	waarop	de	gebrui-
kersvergoeding	omlaag	kan,	ligt	nog	5	jaar	weg.	Er	is	dan	wel	een	aflossing	op	de	hypotheek	
nodig	om	op	dat	punt	te	komen.		

Er	was	€	3.000,00	opgenomen	als	verbetering	van	de	cashflow;	dit	was	bedoeld	als	eenma-
lige	actie	maar	is	structureel	geworden	in	verband	met	verhoging	van	gas,	water	en	licht	en	
verlaging	van	baromzet.		

De	stichting	heeft	gevraagd	of	ze	de	prijzen	van	de	consumpties	mogen	verhogen.	Het	be-
stuur	heeft	ingestemd	met	dit	voorstel.		

TC	vergoedingen.	In	zowel	de	begroting	als	de	realisatie	van	2016	komen	de	vergoedingen	
van	de	TC	boven	de	norm	van	25%	van	de	contributie	opbrengsten.	Ook	met	het	in	de	begro-
ting	van	2017	opgenomen	bedrag	van	€	14.750,00	voor	vergoedingen	TC	wordt	niet	voldaan	
aan	deze	voorwaarde.	Voorstel	om	het	bedrag	in	de	begroting	te	verlagen	naar	€	13.750,00	
wat	overeenkomt	met	25%	van	de	contributie	opbrengsten.	Dit	voorstel	wordt	in	stemming	
gebracht	en	met	6	voor	en	8	tegen	verworpen.	Het	bedrag	van	€	14.750,00	blijft	gehand-
haafd	in	de	begroting	van	2017.	
Wel	zal	in	2017	overleg	plaatsvinden	tussen	bestuur	en	TC	over	de	vergoedingen.		

Opbrengsten.	

Contributie	lopende	leden;	hier	zijn	de	opbrengsten	voor	de	aparte	trainingscursussen	voor	
de	Geuzenloop	en	de	Noord	AA	Polderloop	niet	in	opgenomen.	Het	aantal	leden	loopt	terug;	
van	415	in	2015	naar	ongeveer	390	in	2016).	Er	hebben	slapende	leden	hun	lidmaatschap	op-
gezegd	naar	aanleiding	van	de	aankondigingsmail	van	de	incasso.	

Verhuur	clubhuis;	begroting	is	naar	beneden	bijgesteld.	De	prijzen	van	de	huur	blijven	het-
zelfde.	

Overige	opbrengsten;	dit	zijn	de	cursusgelden	voor	de	trainingen	voor	de	Geuzenloop	en	de	
Noord	AA	Polderloop.	

De	nu	ingediende	begroting	komt	uit	op	€	0,00.	
We	moeten	goed	blijven	kijken	naar	de	inkomsten	en	het	ledenaantal.	Op	dit	moment	is	nog	
geen	contributieverhoging	nodig,	maar	we	geven	in	feite	een	winstwaarschuwing	voor	2018	
af.	Inkomsten	uit	evenementen	moeten	niet	een	vast	onderdeel	van	de	inkomsten	worden.		

De	begroting	voor	2017	wordt	vastgesteld.		

	

8.	 Rondvraag	en	sluiting	

Van	de	Rondvraag	wordt	geen	gebruik	gemaakt.		

Andreas	besluit	met	een	aantal	mededelingen.	De	wijze	van	communicatie	met	het	bestuur	moet	
binnen	de	normen	en	waarden	blijven.	Op	1	januari	start	een	5	kilometer	trainingsgroep,	informatie	
volgt.	Andreas	sluit	hierop	de	vergadering	en	nodigt	de	aanwezigen	uit	voor	een	drankje.	


